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Des de Riells del Fai 
Com cada any aquesta crònica des de Riells del Fai, surt 
Ja Hum abans que slgui amb lletra impresa a la nostra Re-

vista «RONSANA», amb motiu del nostre sopar anyal i per 
o n e i x e m e n t de tots els assistents a aquest acte de germa-

nor Saludem de tot cor a la direcció de la Revista, a tots 
els coílaboradors, als nostres subscriptors i al públic en ge-
neral. 

Ja han passat les eleccíons. ja s'han netejat les parets 
de rètols ¡ propaganda, ja som, més o menys, allá on volíem, 
îenim Ajuntament nou. Sí, a Riells, gairebé és tot nou de 
trinca, menys un, el nostre Batlle que continua essent el ma-
teix d'abans de les eleccíons. Pot ser que això sigui una 
avantatge, dones eis que han entrât nous, de fet, no co-
nèixen res de l'-íntríngulis» del Consistori, i el Sr. Batlle, ja 
té certa experiència que pot ensenyar, si cal, als que entren 
de nou. 

No obstant, hem vist entrar a algun dels nous regidors 
amb un llibre sota el braç, en el qual, a la portada s'hî llegeix 
.MANUAL DE FORMACIÓ MUNICIPAL». Ja va bé això, no-
méscal que el llegir no eis faci perdre l'escriure... 

El cas és que a la primera sessíó celebrada a l'Ajuntament 
Tiiltim dijous del mes d'abril, on hi havia per primera vegada 
reunit tot el consistori, ja va sortir el llibre de «marras»... 
Article tal, article quai, reglament d'això, reglament d'aliò, 
això el llibre diu que és així, allò altre el llibre diu que no..., 
en fi, els que hi eren presents, varen disfrutar d'aliò més, 
dones una sessió així, no s'havia vist mal al consistori de 
Riells entre els regidors anterîors. Esperem que Ies cose'j 
s'arrangin, que els carrers s'asfaltin, que les clavegueres 
existeixin per tot arreu, que la vigilancia sigui efectiva, que 
els carrers tinguin cada un el seu nom, ¡ en català, natural-
ment, i que, sobre tot, l'urbanisme, sigui reaiment urbanis-
me, tot sigui pel bé del pöble. Creiem de bona fe, que els 
tres regidors que tenim a Riells, se'n cuidaran, ens protegi-
ran i ens ajudaran. 

Degut que dos dels components de la Junta de l'Associa-
ció de Veins i Propietaris «Germanor» de Riells, han passat 
de regidors al Consistori, el passat dia 28 d'abril hi hagué 
renovació de càrrecs. La Junta ha quedat constituida de la 
següent manera: President, Sr. Jaume Pujol; Vicepresident, 
Sr. Francese Llassat; Secretari, Sr. Miquel Vilamajor; Treso-
rer, Sr. Josep Bonamusa; Comptador, Sr. Joaquim Batlles; 
Vocals, Sra. Engracia Roger, Sr. Miquel Martín. Sr. Josep 
Griera, Mn. Ignasi Riba. 

Desitgem tota la sort als nous components de la Junta. 

El passat dia 13 de maig, diumenge, el nostre Mossèn, 
amb la coHaboració dels nostres artistes del camp com eil 
mateix eis va denominar, vàrem celebrar la festa de Sant 
Isidre LIaurador. festa que fa moits anys s'havia célébrât al 
nostre pöble, però que havia quedat arraconada com moites 
altres festes del pöble. 

L'animació fou completa: al mati. Missa amb ofrena de 
productes al Sant, sermó, amb molta aHegoria als nostres 
pagesos, ofrena al Sant, però quina ofrenal, hi havia de tot ; 
lorça, des d'un pom d'escarxofes, passant pel ram de roses, 
enciams, ous, oli, vi, ametlles, aigua de colònia i sabó, Ili-
bres, cebes, aviram, una munió de productes que feien goig 

veure, i que, després de la missa, foren repartits entre 
fils assistents, que cadascû s'emportava una cosa o altre. 
Seguidament, sardanes a la plaça per la cobla «Verneda» i 
sorteig d'un xai que es passejava per la plaça fent les déli-
res de la mainada. Una gran festa que tot el pöble va agrair. 

Sembla que han entrât bons aires a Riells, que con-
pnuï i que serveixi per lligar al pöble i a tots eis que hi 
'nten/enen d'una manera o altre. 

Hem visitât el Cementri Municipal que estaven construint 
a vuit quilòmetres de Riells. Diem estaven, perqué fa una co-
lla de setmanes que les obres están parades. Ens abstenim 
de fer comentaris perqué no tenim prou coneixement de les 
coses com están, però sí que volem dir que pels riellencs, 
aquest cementiri està el que vulgarment se'n diu a la «quinta 
forca» i que potser será qüestió de continuar parlant d'a-
quest tema més endavant, i molt seriosament. Trobem el Hoc 
inadéquat, el trobem lluny, està penjat en un serrât de sau-
ló, en una paraula, que no ens agrada gens ni mica, i que, 
naturalment. se n'haurà de parlar al seu dia. 
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L'Associacló de Veins «TENES» de Bigues, en data juny del 
1979, ens ha enviât el seu suplement num. 1 de LA VEU. En 
aquest suplement s'explica amb força detall, la sessió de 
l'Ajuntament del passat dia 31 de maig. 

Aquesta Corresponsalía, amb el desig de complaure als 
nostres lectors, hem volgut constatar en directe, escoltant 
algunes de les persones de Riells, que varen assistir a 
aquesta sessió i hem recollit algunes opinions que val la 
pena d'escoltar i trametre. 

Sembla ser que el públic assistent voldria escoltar amb 
més freqüéncia la veu del nostre Batlle, que es limita a anar 
autoritzant les lectures que fa la secretaria habilitada, a ta-
llar alguna suggerència i a aixecar-se per deixar tancada la 
sessió, sense consultar si hi ha alguna cosa més a dir als 
prec i preguntes. Les seves opinions, les del Sr. Batlle. es 
desconeixen, per un mutis constant. 

En quant a la forma democràtica de la sessió, queda un 
xic enlaire. Les coses al nostre Ajuntament, continúen fent-
se igual que abans, sense viure el gran canvi que s'ha pro-
duit, del règim dictatorial al demócrata. 

Continuem recollint opinions dels assistents: Des del nos 
tre Papa de Roma, Joan Pau li, passant pels governants euro 
peus, el nostre President Sr. Suárez, els politics González 
Pujol, Carrillo, el propi Rei d'Espanya, tots parlen de cara a 
pöble, ocupant-se, preocupant-se. que el pais que els ha vo 
tat, sapiga, quedi informat, estigui satisfet; tot es fa de cara 
al pöble, pel pöble. La Constitució, els représentants del po 
ble la votaren per alguna cosa; tot això, des d'un Consistori 
no es pot oblidar. 

Pel que hem escoltat al pöble, la gent voi saber què pas-
sa a l'Ajuntament, com están els comptes, en què es gasten 
els diners recabdats, el perqué d'això, el perqué d'aliò. El si-
lenci administratiu al nostre Ajuntament continua com abans, 
i això realment fa pena i és trist després del gran canvi poli-
tic que s'ha produit al nostre pais. 

AIgú ha dit: esperem que els tres regidors que tenim a 
l'Ajuntament ens expliquin alguna cosa, es manifestin en al-
gun sentit; fins aigú ha recordat que eis del partit Conver-
gència i Unió, tenien un slogan que deia més o menys: 
«NOSALTRES ANEM PER FEINA». Esperem que això sigui 
veritatü! 

I consti que en aquesta nota de darrera hora, tot el que 
posem és ben bé escoltat al carrer, no hi posem res de la 
nostra propia collita, no voldriem pas ofendre ningú. Déu ens 
en guard!! 
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